
Onze reactie op burgerinitiatief 
 
Onlangs hebben zes inwoners van Maarn en Maarsbergen een voorstel voor een MFA 
aan de Planetenbaan naar de gemeenteraad gestuurd. Bij het aangaan van de 
intentieverklaring lag het in de lijn van de verwachting dat de MFA op het Trompplein 
zal worden gerealiseerd. Het is voor de stichting slechts van belang dát in 
overeenstemming met gemeente en alle gebruikers van de MFA voor een locatie wordt 
gekozen. Welke locatie dat is, maakt voor de Stichting niet uit; dat ligt op (of aan) de weg 
van partijen zelf.  
 
Voor de stichting staat voorop dat straks in een MFA een goede, overkoepelende 
dorpshuisfunctie beschikbaar is voor inwoners van Maarn en Maarsbergen. De stichting 
gaat ervan uit dat huurders en gebruikers de stichting niet nodig hebben voor 
belangenbehartiging van hun eigen kernactiviteiten. Onze ervaring is dat huurders en 
gebruikers daartoe prima zelf in staat zijn. Statutair is de stichting vooral bedoeld om de 
ontmoetingsfunctie te stimuleren en daaraan zo goed mogelijk fysiek onderdak te 
bieden.  
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